
Van: Buurtvereniging Vierstromenland <vierstromenland@gmail.com> 
Verzonden: maandag 19 april 2021 19:55
Aan: Raadsgriffie Achtkarspelen <raadsgriffie@achtkarspelen.nl>
Onderwerp: Parkeerplekken Vierstromenland

Goedenavond Raadscommissie,

Naar aanleiding van de informatiecarrousel op 15 april j.l. aangaande het verplaatsen van de korfbal 
vereniging hebben we kennis genomen van het feit dat er wel aanvullende parkeergelegenheden 
worden voorzien in de plannen. Wij hadden informatie verkregen dat dit niet het geval zou zijn. Door 
de conclusie dat er wel een uitbreiding komt in de parkeergelegenheid, is voor ons voldoende om de 
zorgen welke we eerder hebben geuit, weg te nemen. 

Wij als buurtvereniging zien geen problemen met de gepresenteerde plannen met het verplaatsen 
van de korfbalverening en wensen de werkgroep veel succes.

We gaan er van uit dat we in de toekomst eerder en beter geïnformeerd worden om dergelijke 
misverstanden te voorkomen.

Zou u deze mail willen doorsturen naar alle politieke partijen en het college van B&W?

Met vriendelijke groet,

Het bestuur van buurtvereniging 4-stromenland

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Van: Buurtvereniging Vierstromenland <vierstromenland@gmail.com> 
Verzonden: dinsdag 13 april 2021 18:02
Aan: Raadsgriffie Achtkarspelen <raadsgriffie@achtkarspelen.nl>
Onderwerp: Vragen en zorgen om de veiligheid i.v.m. verplaatsing korfbal naar wijk vierstromenland

Goedemiddag Raadscommissie,

We hebben vernomen dat er binnenkort gesproken cq. besloten wordt over het plan voor 
verplaatsing van de korfbalvereniging KV It Fean. 
Specifiek hebben we vragen en zorgen over de parkeergelegenheid bij de bestaande en toekomstige 
sport accommodaties. We kregen ter ore dat de parkeergelegenheid niet wordt uitgebreid echter 
zien wij inwoners van de buurtgemeenschap Vierstomenland (de straten Feanbei, Koarstmoas en 
Boskbei) hier een veiligheid issue ontstaan dat bij evenementen bij de sport accommodaties. De 
toename van verkeer zal op deze momenten toenemen in de straten.
In het buurtgemeenschap Vierstromenland zijn geen voorzieningen of velden waar kinderen kunnen 
spelen, dus deze spelen in de gehele buurt op straat. Als buurtgemeenschap zien we dan ook een 
plan vanuit de gemeente dat er voldoende maatregelen worden genomen voor het verkeer van en 
naar deze sport accommodaties, bijvoorbeeld door een separate ontsluiting vanaf de Vierhuisterweg 
alsmede meer parkeervoorzieningen welke ervoor zorgen dat er niet door de gehele buurt wordt 
geparkeerd en het verkeer in de starten tot een minimum wordt beperkt. Door voldoende 
parkeergelegenheden aan te bieden wordt er voor gezorgd dat hulpdiensten goede toegang houden 
tot de buurt en dat kinderen veilig kunnen blijven spelen op de straten.



Concreet vragen we de gemeente dat er voldoende parkeergelegenheid komt zodat de straten van 
Vierstromenland veilig blijven voor kinderen,  buurtbewoners geen ergernis ondervinden van auto’s 
welke door de gehele buurt worden geparkeerd en dat hulpdiensten ook geen last ondervinden van 
het verkeer en/of geparkeerde voertuigen.
Tevens willen we de gemeente vragen tot in hoeverre de buurtgemeenschap Vierstromenland 
meegenomen wordt in deze plannen over in de wijk waar zij wonen? 

Zou u deze mail willen doorsturen aan alle politieke partijen en het college van B&W?

Met vriendelijke groet,
Bestuur buurtvereniging Vierstromenland


